

GROWING TOGETHER

DSV × Agility GIL

Date: 12th January 2024

Dear Esteemed Customers & Vendors,

DSV and Agility's Global Integrated Logistics (GIL) – Fairs & Events Integration Updates - Hong Kong

It is our pleasure to announce the integration activities of DSV and Agility GIL – Fairs & Events is making good progress, and our two companies will officially join forces in Hong Kong from 1st of February 2024 becoming one united company at your service.

Effective since February 01, 2024, for any issue of Fairs & Events logistics business, please find the correspondence address & contact as below:

DSV Solutions Limited
11/F , Ever Gain Centre,
28 On Muk Street, Shatin N.T. HK
Direct Tel: (852) 2942 3793
Mobile phone: (852) 9622 3280
Email: sunny.ling@dsv.com
Contact Person: Mr. Sunny Ling

At the same time we would like to direct your kind attention to a change in **Bank Accounts** concerning all business done with legacy Agility GIL in Hong Kong, with effect from **February 1, 2024**.

Enclosed herewith the corresponding information for our updated bank information in:

- Hong Kong (effective from February 1, 2024)

For you as our customer, this combination of two companies creates one of the world's strongest transport and logistics networks. Going forward, more than 75,000 employees will be at work in 90 countries to support you with air freight, sea freight, road transport, project transport, exhibition freight forwarding and warehousing solutions.

We are very glad for the business relationship we have with you, and look forward to continuing to help you grow your business for a long time to come.

Should you have any questions, please do not hesitate to get in touch with us. Thank you for your continual support.

Best regards,
Agility Logistics Ltd
Fairs & Events



日期：2024 年 01 月 12 日

尊敬的客戶及供應商：

DSV 与亚致力旗下的全球綜合物流公司 (GIL) 展覽物流合并进展 – 香港

我们很高兴宣布 DSV 及亚致力旗下的全球綜合物流公司展覽物流 (GIL) 在香港的合并进展非常顺利，我们在香港的业务将于 2024 年 2 月 1 日正式联合，以更强大及统一的面貌为 贵司服务。

由 2024 年 2 月 1 日起, 關於展覽物流業務的一切事宜, 通信地址及聯絡資訊如下:

得世運物流(香港)有限公司
沙田安睦街 28 號永得利中心 11 樓
電話: (852) 2942 3793
手提電話: (852) 9622 3280
電郵: sunny.ling@dsv.com
聯絡人: Mr. Sunny Ling

同时，敬请留意 Agility GIL 在香港所有业务的相关银行账户将从 2024 年 2 月 1 日起有所变更。

随信附上以下 Agility GIL 分公司的最新银行账户信息：

- 香港 (从 2024 年 2 月 1 日起生效)

DSV 与 Agility GIL 的联合将为我们的客户造就全球最强大的运输及物流网络之一。今后，我们将有超过 75,000 名的员工在全球 90 个国家及地区投入工作，全方位为贵司提供空运、海运、公路运输、大件及项目运输、展覽物流，以及仓储物流等服务。

我们非常荣幸能与 贵司保持合作，并期待未来能继续为 贵司业务长期发展助力。

非常感谢 贵司一如既往的支持。

敬颂商祺

Agility Logistics Ltd
Fairs & Events



此中文版通知为英文版本译本。如中、英文两个版本有任何抵触或不相符之处，应以英文版本为准。

Agility Logistics Ltd
Unit 13009W, 13/F, ATL Logistics
Centre B, Berth 3 Kwai Chung
Container Terminal, NT, Hong
Kong
Tel: +852 2942 3793

Date: 12th January 2024

Dear Esteemed Customers & Vendors,

Change of Bank Details Notification – Hong Kong

As part of the integration, we are pleased to announce the following changes to our **Bank Accounts with effect from February 1, 2024**, concerning all business done with legacy Agility GIL – Fairs & Events in Hong Kong. Please amend your records and arrange all future payments to our new account, details as follows:

Beneficiary:	DSV Solutions Limited
Bank:	The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
Bank Address:	1 Queen's Road Central, Hong Kong
Account No.:	636-005373-001 (HKD) 636-005373-201 (USD)
Bank Code:	004
Swift Code:	HSBCHKHHHKH

Remark:

- We accept cheque payment at HKD / USD only.
- If payment is made by wire transfer with currency other than USD, please transfer to Account No. 636-005373-001.
- Please email your bank advice along with invoice or shipment no. to our Finance Department for our reference.

Thank you for your continual support.

Yours faithfully,
Agility Logistics Ltd
Fairs & Events



Agility Logistics Ltd
香港葵涌 3 號貨櫃碼頭
亞洲貨櫃物流中心 B 座
13009 室

電話: +852 2942 3793

日期: 2024 年 1 月 12 日

尊敬的客戶及供應商:

銀行資料變更通知 - 香港

尊敬的客戶:

隨著 DSV 與 Agility GIL 展覽物流合併, 敬請留意 Agility GIL 展覽物流在香港所有業務的相關銀行賬戶將從 **2024 年 2 月 1 日** 起有所變更, 煩請安排以後的相關費用匯至我們的新賬號, 詳細信息如下:

收款人名稱:	DSV Solutions Limited 得世運物流(香港)有限公司
開戶銀行:	香港上海匯豐銀行有限公司
開戶銀行地址:	香港皇后大道中 1 號
賬戶號碼:	636-005373-001 (港幣) 636-005373-201 (美金)
銀行編號:	004
SWIFT 代碼:	HSBCHKHHHKH

備註:

- 如支票/電匯, 可接受港元/美元/人民幣。
- 如電匯美元/人民幣以外的貨幣, 請匯至帳號 636-005373-001。
- 付款後, 請電郵水單至我司財務部門, 並註明發票/提單號以供參考。

非常感謝 貴司一如既往的支持。

敬頌商祺

Agility Logistics Ltd
Fairs & Events

